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Kuželkáři SC Radotín při hodnocení roku 2017 
mohou směle konstatovat, že se jednalo o jeden 
z nejúspěšnějších roků v historii oddílu, který se 
zrodil v r. 1971. Od té doby zaznamenal nejeden 
úspěch. 

V roce 2017 měl tento oddíl v pražských soutěžích dvě 
družstva mužů a družstvo žáků. Do soutěže byly zapojeny 
také ženy, a hráči v kategorii seniorů a seniorek.  

Největšího sportovního úspěchu v mistrovských soutěžích 
dosáhlo A-mužstvo mužů, které se po spanilé jízdě jarní 
částí soutěže, kdy ve 13 utkáních neprohrálo, stalo opět 
po roce Mistrem Prahy v disciplíně 6x100 hodů.  Na svoje 
výkony pak navázalo i na podzim v Divizi, kde v průběhu 
podzimu prohrálo jediné utkání a je tak na čele tabulky se 
4 bodovým náskokem. Do jara si ta zkušený tým dává ty 
nejvyšší, tedy ligové ambice. 

V loňském roce také A-mužstvo vytvořilo oddílový rekord, 
když 26 utkáních v řadě nenašlo přemožitele. Šňůra A-
mužstva bez porážky trvala neuvěřitelných 357 dní. O tyto 
úspěchy se nejvíce zasloužila základní šestka v sestavě. 
R. Asimus, V. Zdražil, Pa. Dvořák, J. Ujhelyi, Pe. Dvořák a 
M. Pondělíček. 

 
Autor foto: Ing. Jiří Ujhelyi 

Pozadu nezůstalo ani B-mužstvo radotínských kuželkářů. 
To startovalo v nejnižší pražské soutěži ve 4. třídě MP v 
disciplíně 6x100 hodů. Tady se v loňském roce poprvé 
testoval nový model soutěže, kdy se po odehraných 
základních 22 utkáních hrálo závěrečné Play-off nejlepší 
osmičky družstev. Sem postoupilo Béčko sice až ze 4. 
místa, ale výbornými výkony postupně ve vyřazovací části 
přehrálo všechny týmy včetně vítěze základní části Sokola 
Žižkov, který v dramatickém finále porazilo a stalo se tak  
historicky prvním vítězem Play-off v pražských soutěžích. 

V oddíle se dlouhodobě pracuje i s mládeží, a i v této 
kategorii jsme v roce 2017 zaznamenali úspěch. Postaral 
se o něj v kategorii žáků O. Hajný, který na Mistrovství 
Prahy jednotlivců vybojoval bronz. Náš oddíl pak 
reprezentoval na Mistrovství ČR, kde sbíral svoje první 
zkušenosti v konkurenci reprezentantů ČR v této věkové 
kategorii.  

 

Ondřej Hajný – 3. místo na Mistrovství Prahy 2017. 
Autor foto: Ing. Jiří Ujhelyi 

V průběhu loňského roku se na naší kuželně konalo také 
několik turnajů. Tím prvním byl Fantom Prahy pořádaný 
Pražským kuželkářským svazem. Dalším pak již 30. ročník 
Old Boys, na kterém se sešlo téměř 40 pražských i 
mimopražských hráčů. V tomto turnaji obsadili naši hráči 
J. Ujhelyi 4.místo a M. Dudek 5. místo. Tradiční akcí je 
také již radotínský Koulo-boulo turnaj, kdy se jedna 
z disciplín hraje právě na naší kuželně. 

Oddíl má trvale zájem na doplňování a rozšiřování členské 
základny. Všichni zájemci o hraní kuželek mají u nás dveře 
otevřené. Zájemci z řad mládeže mohou hrát již od 12 let. 
Zájemci se mohou nezávazně ozvat na níže uvedené 
kontakty a zdarma si to přijít vyzkoušet. 

Kuželna je k dispozici také pro veřejnost. Lidé se k nám 
chodí bavit. V příjemném prostředí tu pro zájemce 
pořádáme i akce, oslavy či jen posezení s koulením pro 
partu přátel.  

Kontakt: 606 067 384 nebo 602 811 541 
Internet: www.radotin-kuzelky.wz.cz 
 

V roce 2021 oslaví oddíl 50 let. Je to sice až za 3 roky, ale 
přesto radotínští kuželkáři věří, že se do té doby konečně 
dočkají nové, moderní čtyřdráhy, sportoviště, které by si 
určitě zasloužili. 
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